
ОДГОВОР НА ОДБОРНИЧКО ПИТАЊЕ 
о довођењу инвеститора 

 
 
Поштовани, 

 
Током протеклих година сведоци смо различитих неиспуњених обећања, 

као нпр. Индустријска зона „Градина“, фабрика телевизора и многа друга.  
Садашње руководство је 2017. год изградило „Радно индустријску зону Белеш” 
са свом неопходном инфраструктуром и исте године довела првог инвеститора 
после 20 година. 

Компанија ЕCO RUBBER DOO  (KEMOIMPEX GREEN) уложила је у ову 
инвестицију преко три милиона еура, а данас запошљава 28 радника из 
Димитровграда. Након изградње самог погона а из контаката са инвеститором, 
сазнали смо да се на конкурсу за пријем радника пријавило 70 лица. Ваша 
констатација да постоји потреба за 200 радних места очигледно није заснована 
на некој дубљој анализи тржишта радне снаге на територији Димитровграда.  
 

 
 
 

У међувремену продате су парцеле у радној зони Белеш још двојици 
инвеститора из Републике Бугарске, али им је уговор раскинут 2020. год због 
непоштовања уговора и преузетих обавеза. 

Исте године руководство Општине довело је компанију MEGAINVEST 
HOLDING из Републике Бугарске која је отпочела инвестицију изградње великог 
индустријског комлекса за своју производњу али и за будуће стартап 
инвестиције. Пројекат је у фази издавања грађевинске дозволе, а почетак 
изградње се очекује до краја ове године. 



 
 

 
 
 
 

2021.год Општинско руководство довело је и компанију BREBEX DOO која се 
бави изграњом соларне електране, а сама инвестиција је од стратешког значаја 
за нашу Општину. 
 То су први резултати рада Општине, управо на стварању адекватних 
услова и инфраструктуре, који по први пут дају резултате за разлику од 
претходног периода неиспуњених обећања. 
 
 

ЧЛАН ОВ 
Драган Манчев с.р. 


